國立中山大學工學院教師申請升等門檻表
(一般研究類-副教授升等教授)
Form for Professorship Rank Promotion in the College of Engineering
(General Research—Associate Professor Applying for Professorship)
2024.6.6依國立中山大學工學院教師升等審查要點第二點:本院各級教師申請升等，依各升等管道須符合本校教師升等審查辦法第二條及第三條及下列條件方得提出申請：
In accordance with Article 2 of Guidelines on the Evaluation of Professorship Rank Promotion in the College of Engineering, faculty members of all ranks in the College shall be eligible to apply for promotion if they meet the requirements stipulated in Articles 2 & 3 of the University’s Regulations for the Evaluation of Professorship Rank Promotion as well as the following conditions based on the selected track of promotion:
（一）一般研究類：
(1) General research:
2. 副教授升等教授需符合下列門檻：
ii. Associate professors applying for professorship shall fulfill the following criteria:
(1) [bookmark: _Hlk130372022]本職級五年內以學生作者除外之第一作者或通訊作者身份發表至少五篇SCIE期刊論文。
(i) Applicants shall publish at least five papers in SCIE journals as the first author (not counting students) or corresponding author within five years at their current rank.
(2) 代表著作需是本職級三年內以國立中山大學名義發表之SCIE期刊論文，且不得為申請人博士論文之延伸。
(ii) The representative works shall be published in SCIE journals with National Sun Yat-sen University as the affiliation within three years at the applicants’ current rank, and shall not be the extension work of their doctoral dissertation. 



申請人姓名Applicant’s name：　　　　　　

申請人所屬單位Affiliated unit：　　　　　　　　　　

申請人升等年資Work seniority of the current rank：　　　年years 
(請檢附本職級教育部證書；若有他校年資請載明)
(Please attach the Teacher’s Certificate of the current rank issued by the Ministry of Education; please also specify the work seniority at other universities, if applicable.) 

[bookmark: _Hlk134012999]申請人符合下列門檻標準（請勾選）
Applicants shall fulfill the following criteria (Please tick):


副教授升等教授
[bookmark: _GoBack]Associate professor applying for professorship 
	
     □本職級五年內以學生作者除外之第一作者或通訊作者身份發表至少五篇SCIE期刊論文。【請檢附佐證資料】
       Applicants shall publish at least five papers in SCIE journals as the first author (not counting students) or corresponding author within five years at their current rank. (Please provide supporting documents.)

[bookmark: _Hlk185345826]系所學程承辦人審查Staff in charge in the applicant’s affiliated unit: ______________ 
                                 請核章(Please verify and affix with seal.)
 
     □代表著作需是本職級三年內以國立中山大學名義發表之SCIE期刊論文，且不得為申請人博士論文之延伸。【請檢附代表著作全文】
       The representative work shall be published in SCIE journals within three years at the applicants’ current rank with National Sun Yat-sen University as the affiliation, and shall not be the extension of their doctoral dissertation. (Please attach the full text of the representative work.)

     □本人申請升等代表著作非本人博士論文之延伸。
       The representative work used to apply for promotion is not an extension of the applicant’s doctoral dissertation.

      代表作名稱Title of the representative work:　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

發表日期及期刊名稱Publication date and the journal name:　　　　　　　　　　　　　　　

系所學程承辦人審查Staff in charge in the applicant’s affiliated unit: ______________ 
                                 請核章(Please verify and affix with seal.)

[bookmark: _Hlk134013099]



申請人Applicant:                       日期Date：
(請親自簽名Applicant’s signature here)

系所學程教評會召集人
Chairperson of the department-level faculty evaluation committee:             (請親自簽名Chairperson’s signature here)  
      							日期Date：
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依國立中山大學工學院教師升等審查要點第二點
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須符合本校教師升等審查辦法第二條及第三條及下列條件方得提出申請：
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